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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

Αθήνα, 31 Οκτωβρίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Οικονόμου  

ΘΕΜΑ: Καθυστερήσεις στην εγκατάσταση αστυνομικών υπηρεσιών στην 

Αυλίζα του Δήμου Αχαρνών 

Κύριε Υπουργέ, 

Με το άρθρο 70 του ν. 4986/2022 (ΦΕΚ Α’ 204) προβλέφθηκε η αλλαγή χρήσης του 

Οικοδομικού Τετραγώνου (Ο.Τ.) 104 στην περιοχή «ΑΥΛΙΖΑ» του Δήμου Αχαρνών, 

ιδιοκτησίας της εταιρείας «Κτιριακές Υποδομές Α.Ε. που είχε παραχωρηθεί με τη 

Σύμβαση Παραχώρησης της 27-04-2021 προς το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη, 

προκειμένου να καταστεί εφικτή η εγκατάσταση των αστυνομικών υπηρεσιών στο ως 

άνω κτίριο. 

Στην υπ’ αριθμ. 810/10-11-2022 ερώτηση ο προκάτοχός σας κ. Τάκης Θεοδωρικάκος 

είχε απαντήσει χαρακτηριστικά «με την ολοκλήρωση της διαδικασίας εκπόνησης 

μελέτης ανακατασκευής του υπόψη κτιρίου, προς στέγαση αστυνομικών Υπηρεσιών, η 

οποία διενεργείται με μέριμνα της «Κτιριακές Υποδομές Α.Ε.» και τη συνδρομή 

μηχανικών του Τμήματος Κτιριολογικής Υποδομής της Διεύθυνσης Τεχνικής 

Υποστήριξης του Αρχηγείου και βρίσκεται σε εξέλιξη, εντός του έτους 2023, θα 

προσδιοριστεί το απαιτούμενο κόστος ανακαίνισης και θα εκδοθεί η οικοδομική άδεια 

ανακατασκευής του. Ακολούθως δε, θα αναζητηθεί η βέλτιστη λύση χρηματοδότησης 

του κτιρίου (τακτικός προϋπολογισμός, εθνικό πρόγραμμα ανάπτυξης, 
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συγχρηματοδοτούμενες πηγές κ.α.), προκειμένου, εν συνεχεία, να δρομολογηθούν οι 

διαδικασίες ανάδειξης αναδόχου ανακατασκευής αυτού» 

Επειδή η εγκατάσταση των αστυνομικών υπηρεσιών στην Αυλίζα του Δήμου 

Αχαρνών θα συμβάλλουν αποφασιστικά στην εμπέδωση του αισθήματος ασφαλείας 

των πολιτών της περιοχής που δοκιμάζεται καθημερινά από περιστατικά ελαφριάς, 

αλλά και βαριάς εγκληματικότητας 

Επειδή από την ψήφιση της αλλαγής χρήσης του ακινήτου μέχρι σήμερα έχει 

παρέλθει σχεδόν ένας χρόνος δίχως οι κάτοικοι της περιοχής να έχουν λάβει κάποια 

σαφή δέσμευση από πλευράς Υπουργείου 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία εκπόνησης της μελέτης κατασκευής 

του κτιρίου που πρόκειται να στεγάσει τις αστυνομικές υπηρεσίες; 

2. Έχει εκδοθεί η οικοδομική άδεια ανακατασκευής του; 

3. Ποιες πηγές χρηματοδότησης έχουν επιλεγεί και ποιο το συνολικό κόστος της 

ανακατασκευής του κτιρίου; 

4. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα βάσει του οποίου το Υπουργείο εκτιμά ότι θα 

είναι σε θέση να λειτουργήσουν πλήρως οι αστυνομικές υπηρεσίες; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 
 
 

Μανώλης Χριστοδουλάκης 

 
 
 

Νάντια Γιαννακοπούλου 




